

星灿龙地板保养

完工后的保护

- 可用湿布去除卷材上的商标。
- 地板铺装完成后，所有弹性地板必须用牛皮纸或木板覆盖保护。
- 无需打蜡

使用前的保养

- 使用尘推清扫或除尘，将地面所有污渍及杂物清除
- 残留在地板上的顽固污垢，可使用湿拖加中性清洁剂清除
- 用干净拖把清洁地板，干燥后使用转速 1000rpm-1500rpm 抛光机配米色 3M 抛光垫干抛地板
- 无需打蜡

日常保养

低或中等人流量的区域，如：高级病房、儿童活动室、会所、办公楼等。

- 每天使用尘推进行除尘
- 使用拖把配合阿姆斯壮中性清洁剂（或同类型厂家推荐产品）对地板进行湿拖，清除地板上水性的污染（污水迹，食物残留物等）
- 每周清洁地面后，用 1000rpm-1500rpm 抛光机和米色抛光垫进行“干式抛光”
- 对顽固污渍需使用阿姆斯壮中性清洁剂（或同类型厂家推荐产品），和红色清洁垫配合人工清除
- 重度污染的区域，使用 150~175 转的洗地机配红色的 3M 刷垫清洗地板，干燥后使用转速 1000rpm-1500rpm 抛光机配米色 3M 抛光垫干抛地板
- 无需打蜡

高人流量或对地板表面光泽度有更高要求的区域，如：医院过道、学校走道、超市、医院门诊等。

- 150~175 转的洗地机配红色或蓝色 3M 清洁垫，使用 Armstrong 起蜡水（或同类型厂家推荐产品），对地板彻底清洗
- 用清水湿拖，在地面干燥后施打两层 Armstrong 底蜡（或同类型厂家推荐产品），两层 Armstrong 面蜡（或同类型厂家推荐产品），需预留蜡水干燥时间
- 每天使用尘推进行干式除尘，
- 每周清洁地面后，用转速 1000rpm-1500rpm 抛光机配米色 3M 抛光垫干抛地板

- 污染严重的地面使用洗地机和红色清洁片配中性清洁剂清洗地面，干燥后施打 1~2 层阿姆斯壮面蜡（或同类型厂家推荐产品）
- 根据使用情况，定期用抛光机和米色抛光垫干抛，或配喷蜡进行“湿式抛光”

注意事项:

- 1、在通往户外的门口处设置门垫，将有助于防止砂灰磨损地板
- 2、不能用洗衣粉、普通起蜡水、去污粉及 PH>10 的碱性物清洁地板
- 3、保养周期与人流量和所选地板的颜色决定

iSpark Floors Maintenance

Initial Protection

1. Remove the brand mark on the floors with wet cleaning cloth.
2. Protect the floors with Kraft paper or board after finish the installation.
3. No need maintain with polish option.

Initial Maintenance after Installation

1. Sweep, dust mop or vacuum the floor thoroughly to remove all loose dust, dirt, grit and debris.
2. Damp mops the floor.
3. Dry scrubs the floor by machine with 3M cream scrub in 1000-1500rpm speed.
4. No need maintain with polish option.

Daily/Regular Maintenance

Low or Middle Traffic Area, such as High Nursing Care Sickroom/Kids Room/Meeting Room and so on.

1. Sweep, dust mop or vacuum the floor thoroughly to remove all loose dust, dirt, grit and debris.
2. Remove any dried adhesive residue with a clean, white cloth dampened with mineral spirits, carefully following the warnings on the container.

3. Damp mop the floor with a properly diluted neutral (pH 6 to 8) detergent solution such as Commercial Floor Cleaner.
4. Dry scrub the floor by machine with 3M cream scrub in 1000-1500rpm speed.

High Traffic or High Surface Gloss Area, such as Hospital Aisle/School Aisle/Supermarket/Hospital Outpatient Clinics and so on.

1. Use Armstrong Stripper (or equal of similar brand) to thoroughly clear the floors by machine with 3M Red/Blue Scrub in 150~175rpm speed.
2. Damp mop the floors with fresh & clear water, apply 2 coats of Armstrong commercial floor polish (or equal of similar brand), the application of 2 coats of Armstrong sealer (or equal of similar brand) prior to the application of polish is recommended.
3. Daily sweep, dust mop or vacuum the floor thoroughly to remove all loose dust, dirt, grit and debris.
4. Weekly dry scrub the floor by machine with 3M cream scrub in 1000-1500rpm speed.
5. In areas where the flooring will be exposed to heavy traffic and/or staining agents, the application of 1-2 coats of Armstrong commercial floor polish (or equal of similar brand) after clean the floors by neutral detergent in 3M red scrub with machine.
6. Do regular dry scrubs by machine with 3M cream scrub according to the service condition. Or use the Clean & Restore Cleaner, and then do wet lapping.

Tips

1. Set a door mat in exit which lead to outdoor, this is helpful to prevent the sand and dust wear the floors.

2. Cannot clean the floors with Washing Powder/Normal Stripper/Cleaning Powder/Alkaline (PH>10) Detergent.
3. Set the Maintenance Period according to traffic volume and the color of floors.